
Roses mantindr� la fa�ana de Ca l«Anita i destinar� la planta

baixa a exposicions

La majoria d'enquestats tamb� han demanat que la resta de l'edif ici es

destin�s a usos formatius, socials i culturals

La jornada de por tes ober tes que es va realitzar fa

dues setmanes.

ROSES | G.T

L'equip de govern de Roses ha decidit mantenir l'actual i pol�mica

fa�ana de l'edif ici de Ca l'Anita i destinar la planta baixa a sala

d'exposicions. Es tracta del resultat de la consulta que el consistori

va dur a terme fa dues setmanes i en la qual van par ticipar 312

persones. D'aquestes, el 54,29% van escollir la opci� de mantenir

l'aspecte actual de l'equipament. El 86,25% tamb� va manifestar el

seu desig perqu� es compl�s la voluntat de l'antiga propiet�ria,

Anna Mar�s, que en el moment de la donaci� de l'espai a

l'Ajuntament l'any 2008 va especif icar que volia que la par t de baix

es destin�s a exposicions i que l'edif ici s'anomen�s "Estanc de la Punta".

Va ser l'anterior equip de govern amb el PSC al capdavant qui va dur a terme el projecte, que tamb� va estar

premiat pel colálegi d'arquitectes. Amb l'entrada de CiU, per�, l'actuaci� no va ser ben vista i van argumentar que

el disseny no deixava llum suf icient amb la qual cosa consideraven que aix� obligaria a utilitzar-ne d'el�ctrica.

Per aix� i per def inir els usos d'aquest nou edif ici encara per estrenar, es va decidir obrir l'espai a la ciutadania i

plantejar-li diverses possibilitats sobre el seu futur. La jornada es va celebrar el passat dissabte u de desembre.

Hi van passar poc m�s de 300 persones. Un 93,2% d'aquestes van par ticipar volunt�riament a l'enquesta

plantejada. Sobre la possibilitat de respectar la voluntat de l'Anita de destinar la planta baixa a exposicions amb

possible ampliaci� a la primera planta, el 86,25% va donar-hi supor t.

Pel que fa a la decisi� entorn de la possibilitat d'eliminar la fa�ana -60.000 euros-, modif icar (obrint algunes

f inestres) -20.000 euros -o mantenir la fa�ana actual -cost zero-, la majoria dels ve�ns van escollir deixar-la tal i

com est�.

La darrera q�esti� plantejava els usos que els rosincs volien donar a l'equipament. En aquest sentit i malgrat la

diversistat d'opinions que han recollit les enquestes, la majoria es van decantar per a usos formatius, socials i

culturals. Tal i com tamb� havia plantejat l'antiga propiet�ria. D'aquesta manera, un 25,42% dels par ticipants van

proposar els usos formatius; un 12,02% es va decantar pels socials (com ara hotel d'entitats i sales de reunions);

un 9,96% proposava usos culturals i un 8,24% demanava que l'edif ici es destin�s a activitats pels joves.

Des de l'equip de govern asseguren que un cop avaluades totes les enquestes, "el consistori realitzar� les

accions necess�ries per donar resposta a l'opini� ciutadana". D'aquesta manera, mantindran l'actual fa�ana,

l'equipamanet passar� a anomenar-se "Estanc de la Punta" i el pressupost per al 2013 inclour� una par tida

destinada al condicionament de la planta baixa per fer-hi la sala d'exposicions. Pel que fa als usos def initius de

la resta de l'equipament, el govern diu que "estudia tamb� les millors opcions d'acord amb les opinions

recollides".

Amb tot, des del consistori asseguren que la jornada de por tes ober tes va donar el tret de sor tida a la "pol�tica

de par ticipaci� ciutadana que busca integrar els ve�ns i ve�nes de Roses a la vida municipal".
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